

មើលស្របភ្នែក

យើងធ្វើការបែបណា ដើម្បីចិញ្ចឹមពិភពលោក

យើងជាក្រុមហ៊ុនគ្រួសារមួយដែលផ្តល់អាហារ, គ្រឿងផ្សំ, ដំណោះស្រាយកសិកម្ម និងផលិតផលឧស្សាហកម្ម ដើម្បីចិញ្ចឹមពិភពលោកយ៉ាងមានសុវត្ថិភាព, មានការទទួលខុសត្រូវ និងមានចីរភាព។

យើងភ្ជាប់កសិករជាមួយទីផ្សារ ដើម្បីឱ្យពួកគេមានភាពច្រើនច្រាល។ យើងភ្ជាប់អតិថិជនជាមួយគ្រឿងផ្សំ ដើម្បីឱ្យពួកគេបង្កើតម្ហូបអាហារដែលមនុស្សស្រឡាញ់។ ហើយយើងភ្ជាប់គ្រួសារជាមួយផលិតផលប្រចាំថ្ងៃចាំបាច់ទាំងអស់ ដោយចាប់ពីស៊ូតទៅដល់ប្រេងបរិភោគ, អំបិលទៅដល់ផលិតផលថែរក្សាស្បែក, អាហារសត្វទៅដល់រ៉ែងនន។

ដោយផ្តល់ផលិតផលដែលចាំបាច់សម្រាប់ជីវិតជូនអតិថិជន យើងជួយឱ្យសាដីរកម្មរីកចម្រើនសហគមន៍មានភាពច្រើនច្រាល និងអ្នកប្រើប្រាស់រស់នៅបានយ៉ាងប្រសើរនៅក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃរបស់ពួកគេ។

យើងដឹកនាំដោយសេចក្តីថ្លៃថ្នូររបស់យើង

នៅពេលយើងគិតគូរពីអនាគតដែលអាចបង្កើតរួមគ្នា យើងមើលទៅដល់សេចក្តីថ្លៃថ្នូរដែលបានដឹកនាំយើងចាប់តាំងពីដើម។ យើងដាក់មនុស្សនៅជាលេខមួយ។ យើងសម្រេចបាននូវផលជាងមុន។ យើងធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។

យើងមានសមាជិកក្រុមច្រើនជាង

160K+
នាក់

ប្រតិបត្តិការនៅក្នុងប្រទេស

ចំនួន
70

ដោយមានបទពិសោធន៍ចំនួន

159
ឆ្នាំ

របៀបដែលយើងផ្គត់ផ្គង់ផលិតផល បង្កើត និងដឹកជញ្ជូនទំនិញដែលចាំបាច់សម្រាប់ជីវិត

ប្រភព និងការជួញដូរ

សហការជាមួយកសិករ និងអ្នកចិញ្ចឹមសត្វ ដែលកំពុងដាំដុះដំណាំ និងចិញ្ចឹមសត្វ។



ចាប់ផ្តើមផលិត, ផ្គត់ផ្គង់, រក្សាទុក និងជួញដូរផលិតផលអត្ថប្រយោជន៍។



ផ្តល់ជូនដំណឹងជាសកលនិងដំណោះស្រាយគ្រប់គ្រងហានិភ័យ។

ផលិត និងដឹកជញ្ជូន

ដឹកជញ្ជូនទំនិញពីទីកន្លែងដែលវាត្រូវបានដាំដុះ និងផលិត ទៅកាន់ទីកន្លែងដែលវាចាំបាច់។



ផលិតផលិតផលសាច់ ស៊ូត និងប្រភេទប្រភេទនីមួយៗ ព្រមទាំងអំបិល ប្រេង ស្ករ ដំឡូង ម្រេចក្បូក និងសារធាតុផ្អែម។



រៀបចំអាហារសម្រាប់សត្វដើម្បីកាំទ្រសុខភាព និងផលិតភាពរបស់សត្វ។



បង្កើតផលិតផលដែលមានប្រភពពីធម្មជាតិផលិតផលដីរោត និងឥន្ធនៈដីរោត។

បំរើសេវាជូនអតិថិជន



លក់ផលិតផលអាហារ និងគ្រឿងផ្សំ ដំណោះស្រាយកសិកម្ម និងផលិតផលឧស្សាហកម្ម ដែលមានប្រភពជាជនជាតិសរសៃទៅឱ្យអ្នកផលិត កសិករ និងអ្នកចិញ្ចឹមសត្វ អតិថិជនសេវាអាហារ អ្នកលក់រាយ និងអ្នករក្សាទុក ដើម្បីចិញ្ចឹមពិភពលោកយ៉ាងមានសុវត្ថិភាព មានការទទួលខុសត្រូវ និងមានចីរភាព។

របៀបដែលយើងបង្កើតការផ្លាស់ប្តូរមួយ



ការធ្វើចំណងភ្ជាប់

ជាប់ស្ថិតនៅចម្បងនៃខ្សែសង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់សកល យើងនាំមនុស្សមករួមគ្នា ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រព័ន្ធអាហារ និងកសិកម្មរបស់ពិភពលោកកាន់តែមានចីរភាព មានសមត្ថភាពស្តារ និងងាយស្រួលក្នុងការចូលប្រើ។



នាំមកនូវទស្សនៈវិស័យ

ដោយមានបទពិសោធន៍ជាង 159 ឆ្នាំ យើងផ្តល់ជំនាញដ៏គួរឱ្យទុកចិត្ត និងទស្សនវិស័យវែងឆ្ងាយ ដូច្នេះយើងអាចធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ—ទាំងនៅថ្ងៃនេះ និងសម្រាប់ជំនាន់ក្រោយៗ។



គិតមុនគេ

យើងស្តាប់ និងយើងចាប់អារម្មណ៍ ដូច្នេះយើងអាចរំពឹងទុក និងបំពេញតម្រូវការរបស់អតិថិជនរបស់យើង ហើយថ្លៃប្រឌិតដោយមានគោលបំណងក្នុងពិភពលោកដែលកំពុងផ្លាស់ប្តូរជាបន្ត។



ការធ្វើដំណើរជាដៃគូយ៉ាងចីរភាព

ដោយចីរភាពជាផ្នែកមួយនៃគោលបំណងរបស់យើង វាត្រូវបានបង្កប់នៅក្នុងគ្រប់អ្វីៗដែលយើងធ្វើ។ យើងបង្កើតខ្សែសង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់ដែលមានចីរភាព ដើម្បីផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍ដល់មនុស្ស និងផែនដីដែលយើងចែករំលែក។